
Sammendrag/Sluttrapport Megatown – The Movie 

 

Forord 

 

Rapporten beskriver hvordan vi planla og gjennomførte prosjektet. Prosjektet gikk ut på å lage en film 

musikal der de bærende rollene spilles og synges av mennesker med forskjellige 

funksjonsnedsettelser. Hensikten var å vise hva man kunne få til med denne typen mennesker når alt 

ble lagt til rette for det. Manuset og alle sangene er originale, og er skrevet til filmen. Øvelsene på 

manus og sanger startet i 2020. I koronaperioden fikk vi spilt inn musikken. Selve filminnspillingene 

ble gjort i september 2022. Samarbeidspartnere for å gjennomføre prosjektet var i hovedsak 

filmselskapet Tickgarden, Kamerina Kulturverksted og High Chaparral. Økonomien kom i hovedsak fra 

DAM og Bufdir. DAM for alt som hadde med filmingen å gjøre, og Bufdir som støttet selve 

innspillingsturen. Alle bidragsytere er presentert i rulleteksten på filmen. Søknaden til DAM ble sendt 

via Dissimilis Norge, som er vår hovedorganisasjon. Prosjektet hadde ikke vært gjennomførbart uten 

all støtten og positiviteten fra alle disse. Megabandet er veldig takknemlige for all støtten. Et annet 

resultat av prosjektet var at foreldre og søsken av våre medlemmer kom på banen og deltok med 

kulisser og kostymer.  

Bakgrunn for prosjektet 

Da Megabandet skulle feire 30 års jubileum, ønsket vi å gjøre noe nytt og spesielt. Ved tidligere 

markeringer har vi f.eks. reist på turer og hatt teaterforestilling og feiringer. Idèen kom opp om at vi 

kunne spille inn flere musikkvideoer som kunne ses på som episoder i en westernfilm, og legge disse 

ut på Youtube. Dette skapte stor entusiasme. Etter som prosjektet skred fram, utviklet det seg til å bli 

til en hel film, med skuespill og tale mellom sangene. En western musikal. Et slikt prosjekt med denne 

typen mennesker har aldri vært gjort før, og er et eksempel for andre tilsvarende grupper, på hva man 

kan gjøre. 

 

Målsetting 

 

Vi ville vise hva en gruppe bestående av mennesker med forskjellig grad av funksjonsnedsettelse kan 

få til, når alt blir lagt til rette for det. I filmen er alle med, og har sin rolle. Ikke alle rollene er like store, 

det kan de heller ikke være i en historie. Vi fordelte rollene etter hva den enkelte kunne forventes å 

prestere. Noen har f.eks. ikke språk, men fikk allikevel sin rolle, sitt øyeblikk i filmen. Nå er det også 

gitt ut et album med alle sangene som ble brukt. Å spille inn musikken i studio var også en ny og 

lærerik opplevelse for medlemmene våre. Det er 16 solister, og alle medlemmene er med på 

koringer/refrenger. Musikken er lagt ut på Spotify og lignende digitale nettsteder. Dette prosjektet vil 

være en inspirasjonskilde, og vise nye muligheter for lignende grupper, for hva man kan drive med. 



Effektmål 

 

Vi hadde førpremiere lørd. 28. feb. Det var en suksess. Nasjonal premiere er 19. mai. Filmen har 

allerede fått stor oppmerksomhet fra pressen. Den er allerede bestilt til flere kinoer rundt i Norge. 

Skuespillerne og familiene deres er veldig begeistret over hva vi har fått til. Stolthet, samhørighet og 

felles glede er stikkord. Flere har nå vært i intervjuer på TV og radio. Et resultat av prosjektet er at vi 

skal holde foredrag, og vise utdrag fra fra filmen. Bl.a. hos Arbeiderpartiets stortingsgruppe og hos 

Dissimilis. En egen visning er også bestilt av av arbeidsplassene til våre medlemmer. Ordføreren i 

Drammen har også invitert stortings, fylkes, og kommunalpolitikere til en visning. Der blir også 

støttegrupper/foreninger for mennesker med funksjonsnedsettelser invitert. Vi inviterte også med 

Liunggjengen, som er en tilsvarende gruppe i Lier med i filmen. Det har ført til et enda tettere 

samarbeid.  Et annet resultat av filmen er at vi nå planlegger å starte en teatergruppe. 

 

Prosjektgjennomføring/Metode 

 

Vi hadde førpremiere lørd. 28. feb. Det var en suksess. Nasjonal premiere er 19. mai. Filmen har 

allerede fått stor oppmerksomhet fra pressen. Den er allerede bestilt til flere kinoer rundt i Norge. 

Skuespillerne og familiene deres er veldig begeistret over hva vi har fått til. Stolthet, samhørighet og 

felles glede er stikkord. Flere har nå vært i intervjuer på TV og radio. Et resultat av prosjektet er at vi 

skal holde foredrag, og vise utdrag fra fra filmen. Bl.a. hos Arbeiderpartiets stortingsgruppe og hos 

Dissimilis. En egen visning er også bestilt av av arbeidsplassene til våre medlemmer. Ordføreren i 

Drammen har også invitert stortings, fylkes, og kommunalpolitikere til en visning. Der blir også 

støttegrupper/foreninger for mennesker med funksjonsnedsettelser invitert. Vi inviterte også med 

Liunggjengen, som er en tilsvarende gruppe i Lier med i filmen. Det har ført til et enda tettere 

samarbeid.  Et annet resultat av filmen er at vi nå starter en teatergruppe. 

Filmen og reaksjonene etter førpremieren gir oss et bevis på at dette var riktig å gjøre. Facebook 

innlegg fra medlemmene og alle rundt er bare positive. Alle er i en lykkerus. 

Et fantastisk resultat, langt over hva vi forventet. Vellykket samarbeid med filmselskapet og High 

Chaparral hvor vi spilte inn filmen. Vi jobber nå for at flest mulig skal få se filmen "Megatown", i inn 

og utland. Foredrag med og uten musikkinnslag er bestilt. Foredragene skal vise hvordan vi fikk til å 

lage filmen. Vi har også masse filmstoff som vi håper å få laget en dokumentar av. Eventuelt vil det bli 

laget/redigert til flere små filmsnutter, med intervjuer av medlemmene og instruktørene. Disse kan 

brukes i reklameøyemed. Vi vurderer også å sette opp filmen som live musikal på teateret. 

 

 

 

 



Resultater 

Prosjektet har gitt en rekke resultater. Megabandets medlemmer har vært med i lydstudioer og erfart 

og lært hvordan man spiller inn musikk. De har også lært masse om filminnspilling og det å være 

skuespiller. Tålmodighet ved å måtte utføre samme oppgave gjentatte ganger. Å ta imot og utføre 

beskjeder, og mestringsfølelse når man klarer det. Samarbeid og forståelse av rollene. Støtte og 

oppildne hverandre når noen sliter med å få til en oppgave.                                                                           

Et par konkrete eksempler: Det å knuse en flaske i hodet på en annen er ikke så lett når du har lært å 

være snill. Selv om du blir fortalt at den er av sukker, og at den ikke vil skade. Det ble mange forsøk.                                       

En annen nektet å sparke en person fra jobben. «Jeg vil ikke gi noen sparken». Løsningen ble at den 

som fikk sparken kunne komme tilbake når hun hadde skjerpet seg. Medlemmene i Megabandet har 

hatt stort utbytte av prosjektet.  

Et annet resultat av prosjektet er at vi nå opplever å få mange nye medlemmer, som ønsker å være 

med i Megabandet. Hittil i år har vi fått 7 nye medlemmer. Dette er sikkert en følge av all 

oppmerksomheten dette prosjektet har fått.  

Vi jobber nå for å finne større egnede lokaler til Megabandet. Politikerne har kommet på banen for å 

hjelpe oss med dette. Vi ønsker oss et sted hvor vi kan ha mange tilbud, og samarbeide med andre 

som også trenger lokaler. Det kan f.eks. være Demenskor, grupper for folk som sliter psykisk, i tillegg 

til de gruppene vi har i dag og teatergruppen vi er i ferd med å starte. 
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